



Alex Steele

Alex Steele lives in two parallel worlds. By day, with a background in organisational psychology and sustainable development, Alex works as an organisational development consultant, academic and executive coach. By night, Alex works as a professional jazz musician, pianist, composer, and recording artist. On special occasions, he brings both of his worlds together, to explore the value of cultivating improvisational behaviours and mindsets in organisations.

He is a visiting professor, associate and partner with a range of international business schools, universities and organisational development practices around the world, and he is well known for his work which blends leading edge thinking and practices in leadership development, behavioural change, sustainable development, organisational psychology and innovation, with the art of improvisation. He works with individuals and teams, exploring new ways of stimulating curiosity, innovation, collaboration and experimentation.

Alex Steele vit dans deux mondes parallèles. Le jour, doté d'une formation en psychologie organisationnelle et en développement durable, Alex travaille en tant qu'universitaire, coach exécutif et consultant en développement organisationnel. La nuit, il est musicien de jazz professionnel, pianiste, compositeur et artiste de studio. Lors d'occasions spéciales, il réunit ces deux mondes pour explorer la valeur de l'improvisation, tant comme comportement que comme état d'esprit, au sein des organisations.

Il est professeur invité, associé et partenaire de plusieurs écoles de commerce internationales, universités et cabinets de développement organisationnel à travers le monde. Il est reconnu pour son travail qui allie l'art de l'improvisation aux approches les plus innovantes en matière de développement du leadership, de changement comportemental, de développement durable, de psychologie organisationnelle et d'innovation. Il travaille avec des individus et des équipes, explorant de nouvelles façons de stimuler la curiosité, l'innovation, la collaboration et l'expérimentation.